Исходник:
Basic Heads Up Poker Tips

Playing Aggressive

Playing heads up poker aggressively is the number one way to win. Inexperienced players get bulldozed by more experienced and aggressive players. It is always important to make your opponents pay to see every flop. Don't let them limp in on small blind. If you let this happen, you will be letting your opponent catch cards, which will make you lose more hands. Many heads up poker experts will say that they hardly use their cards as a basis on what plays they make. If you can tell that your opponent is weak, you should be able to take advantage of it. 

Bluffing Your Opponents during heads up play

Bluffing is much easier when playing poker heads up. You can trick your opponent into thinking you have a good hand, and that his or her marginal hand is suddenly not worth playing. It is often necessary to read your opponent and know what draw they are on. If you suspect them of having trips, and there is a possible flush showing on the board, go ahead and try to bluff them out. Usually they wont call because they think you have the flush. Just make sure to place the right sized bet. 

Remember that bluffing is dangerous, and you never know when your opponent is going to re-raise you all in and turn over the nuts. Ouch.

Calculating Outs and Odds in Heads Up Poker

Getting your head wrapped around the concept of outs and odds is crucial for any heads up Texas holdem player. When going for a hand, the outs are the remaining cards in the deck that will complete your hand. If you are one card away from having a flush, meaning you have two (clubs) in your hand and there are two (clubs) on the board, then you have 9 outs. This is calculated by taking the total number of clubs, which is 13, and subtracting the number of clubs showing, which is 4. But what does all of this mean? Take a look at this poker outs chart. It shows that 9 outs has about 35% after the flop and 20% after the turn. This is about 3:1 and 5:1 respectively. [image: image1.png]




Pot Odds


The pot odds are simply the ratio of the current bet and the size of the pot. A $40 pot and a $10 bet would be 4:1 pot odds. As a rule of thumb you want to make sure your hand odds are better than your pot odds in order to call a bet. I will go into more detail on this in a future article.
Перевод:
Основные принципы агрессивной игры в покер.
Играя агрессивно.

Играя в покер агрессивно это чуть ли не единственный способ выиграть. Неопытные игроки вытесняются более опытными и агрессивными. Всегда важно заставить ваших оппонентов платить за каждый розыгрыш. Не позволяйте им двигаться с ничтожно малыми «слепыми ставками».  Если вы это допустите, то вам придется позволить вашему оппоненту воспользоваться картами, что заставит вас проиграть больше партий.  Многие эксперты в агрессивной игре скажут, что они вряд ли используют их карты как  основу своей игры. Если вы можете сказать, что ваш оппонент слаб, то вы должны быть способны превратить его слабость в свое преимущество. 
Запугивание ваших оппонентов во время агрессивной игры.

Блеф гораздо легче, когда вы играете агрессивно. Вы можете обманом заставить вашего оппонента думать, что у вас на руках хорошие карты и что его (её) ничтожные карты не стоят игры. Всегда очень важно «прочитать» вашего оппонента и знать, что он вытащил из колоды.  Если вы подозреваете, что у оппонента выигрышная комбинация, то можете попытаться сделать вид, что у вас на руках флешь, то начинайте блефовать.  Обычно они не будут объявлять козырную масть, так как будут думать, что у вас на руках флешь. Просто  будьте уверенны и сделайте правильно выверенную ставку.

Помните, что блеф опасен, и вы никогда не знаете, когда ваш оппонент собирается взять реванш и полностью поменять ход игры. 

Подсчет аутов и  ставок в агрессивном покере.

Идея о подсчете ставок – ключевая идея для агрессивных Техасских игроков.  Когда раздают карты ваш шанс выйти из сложившегося сложного положения – карты, оставшиеся в колоде.  Если у вас не хватает одной карты до флешь, то есть если у вас есть 2 крестовых карты и на столе есть 2 крестовых карты,  у вас будет 9 аутов. Это вычисляется так: из общего количества крестовых карт (13) отнимается количество показанных карт (4).  Но что же это все значит? Посмотри на эти карты.  Они означают 35 % от розыгрыша и 20 % перед сдачей.  То есть 3:1 и 5: 1 соответственно. 
Розыгрыш ставок.

Розыгрыш ставок – всего-навсего  отношение между текущим пари и размером ставки. 40$ ставка и 10 $ пари – отношение 4:1. На практике же будьте уверенны, то ваши пари лучше, чем ваши ставки. Я более детально расскажу об этом в следующей статье. 
